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Svar på spørgsmål fra Heidi Bank (V) stillet den 26. april 2021.  

Spørgsmål nr. 480: 

”Vil ministeren bekræfte, at man – hvis aktstykke 170 var blevet vedtaget – havde stået 

i den situation, at staten kunne have udbetalt dobbelt kompensation, og at staten så 

var overladt til efterfølgende at søge at få den for meget betalte kompensation tilbage-

betalt hos modtagerne?” 

Svar: 

Jeg har forelagt spørgsmålet for Erhvervsministeriet, som oplyser følgende:  

”Som bekendt blev det pågældende aktstykke 170 trukket tilbage af Indenrigs- og Bo-

ligministeriet inden udvalgsbehandling.  

Kompensationsordningerne under Erhvervsministeriet er indrettet med en efterkon-

trol, der værner mod dobbeltkompensation. Såfremt en virksomhed har modtaget 

kompensation for en omkostning under eksempelvis kompensationsordningen for 

faste omkostninger, som det efterfølgende viser sig, at virksomheden ikke har haft 

eller på anden vis har fået dækket, vil virksomheden skulle betale kompensationen 

tilbage.” 

 

Med venlig hilsen 

Kaare Dybvad Bek 
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